
 
De RAVN heeft de ambitie om in Nederland vanuit een ketenbenadering de recycling van aluminium verpakkingen, 
inclusief aluminium items en -producten die in de perceptie van de consument tot verpakkingen behoren, verder te 
optimaliseren om zo een nagenoeg volledige circulariteit te realiseren. 
 
Reactie RAVN op consultatie Regeling Recyclingpercentage drankenkartons. 
 
In de toelichting bij deze consultatie wordt uitdrukkelijk aangegeven dat wordt gestreefd naar 
een gelijk speelveld voor alle soorten drankverpakkingen. Wij onderschrijven dit streven 
volledig maar zien dit niet terug in de verdere uitwerking. Bij het huidige speelveld voor 
drankenverpakkingen is een statiegeld regeling courant.  Met een statiegeldregeling worden 
namelijk zeer hoge inzamel- en recyclingpercentages gerealiseerd. Dit zal ongetwijfeld ook 
voor drankenkartons van toepassing kunnen zijn omdat momenteel via het restafval een 
aanzienlijk deel van de drankenkartons in de verbrandingsoven belanden en voor recycling 
verloren gaan. De RAVN stelt voor de invoering van statiegeld voor drankenkartons te 
overwegen. 
 
Zowel de overheid als consumenten streven in toenemende mate naar een meer circulaire 
economie. Dit heeft geleid tot tal van initiatieven en doelstellingen op korte en op langere 
termijn. De door I&W voorgestelde recyclingdoelstelling van 55 % in 2030 reflecteert op geen 
enkele manier de gewenste circulariteit. De recyclingdoelstelling voor drankenkartons moet 
ambitieus en uitdagend zijn, passend in het huidige tijdsgewricht, en een stimulans voor 
verdere innovatie.  
Het feit dat de WUR argumenteert dat 52 % recycling het maximaal haalbare is mag ons 
inziens niet tot gevolg hebben dat de ambities over een tijdsperiode van 8 jaar beperkt blijft 
tot een  extra plus van 3%. Deze lage doelstelling doet ook geen recht aan de inspanningen 
die de bedrijfstak levert om de recycling te optimaliseren. Zo zijn nu al in samenwerking met 
derden flinke en succesvolle stappen gezet voor de recycling van de poly-alu fractie oa op 
basis van pyrolyse.  
 
Los van het voorgaande vragen wij ook aandacht voor het volgende. Het is waarschijnlijk dat 
gezien het vermelde over de poly-alu fractie en de brede en grotere focus op circulariteit de 
komende jaren technologie beschikbaar komt waarmee  de recycling van drankenkartons 
aanzienlijk wordt geoptimaliseerd. Het Afvalfonds Verpakkingen zal  zich echter dan niet 
verplicht voelen tot toepassing van deze technologie als de door I&W voorgestelde relatief lage 
recyclingdoelstelling wordt gerealiseerd. Dat kan niet de bedoeling zijn. De regeling moet 
daarom zo flexibel van opzet zijn dat  de doelstellingen door de overheid kunnen worden 
verhoogd als de dan beschikbare recyclingtechnologie voor drankenkartons dit rechtvaardigt.  
 
Wij zijn gaarne bereid onze visie toe te lichten. 
 
 
 


